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Zápisnica z 12. riadneho zasadnutia AS TU 
17. decembra 2015 o 9.00 h 

Trnavská univerzita v Trnave, Aula Pazmenum, Univerzitné námestie č. 1, Trnava 
 

 
Prítomní:  doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD., prof. MUDr. Miroslav Danaj, CSc., prof. Mgr. Mgr. 
Andrej Démuth, PhD., prof. PhDr. Gustáv Dianiška, CSc., doc. PhDr. Mgr. Patrícia Dobríková, PhD. 
et PhD., Mgr. Katarína Dudáková, ThDr. Ján Ďurica SJ, PhD., prof. PhDr. Ivan Gerát, PhD., PhDr. 
Kristína Grendová, PhD., doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD., doc. JUDr. Monika Jurčová, PhD., Bc. 
Karolína Kabátová, doc. PhDr. Miroslav Karaba, PhD., Mgr. Terézia Kaššovicová, prof. JUDr. Soňa 
Košičiarová, PhD. (ďalej len „predsedníčka AS TU“), Mgr. Lucia Kováčová, PhDr. Pavol Krištof, 
PhD., doc. ThDr. Jozef Kyselica SJ, PhD., PaedDr. Viera Lagerová, PhD., Bc. Petra Lukáčiková, Bc. 
Matúš Lukačovič, PhDr. Marián Manák, PhD., Lukáš Miňo, PhDr. Eva Nemčovská, PhD., PaedDr. 
Milan Pokorný, PhD., PhDr. Peter Rusnák, PhD., Ľubomír Šottník, Bc. Alica Štiglicová, JUDr. Peter 
Varga, PhD., PhDr. Peter Žitný, PhD.  
 
Ospravedlnení: doc. PhDr. Jana Bérešová, PhD., Bc. Katarína Galajdová, Mgr. Lukáš Jeník, PhD., 
Bc. Petra Majerníková, Bc. Jozef Trnka. 
 
Hostia: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor TU, prof. PhDr. Vladimír Rábik, PhD., prorektor 
TU, Ing. Viera Peterková, PhD., prorektorka TU, doc. PhDr. Marek Majdan, PhD., prorektor TU, doc. 
ThDr. PaedDr. Šimon Marinčák, PhD., prorektor TU, Mgr. Adriana Krupová, riaditeľka kancelárie 
rektora TU, JUDr. Eduard Korpáš PhD., prodekan PrF TU.  
 
Program: 
 

1. Otvorenie.  
2. Kontrola uznesení AS TU. 
3. Dodatok č. 1 k Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave. 
4. Zmena Študijného poriadku Právnickej fakulty TU v Trnave. 
5. Voľba podpredsedu AS TU za študentskú časť AS TU. 
6. Rôzne. 

 
 
Bod 1 – Otvorenie  
 
 Dvanáste riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „AS 
TU“) otvorila predsedníčka AS TU.  
  
 Privítala prof. doc. JUDr. Mareka Šmida, PhD., rektora TU (ďalej len „rektor TU) a prítomných 
hostí. Informovala o členoch AS TU, ktorí v súlade s § 10 ods. 7 Rokovacieho poriadku AS TU 
ospravedlnili svoju neúčasť na zasadnutí. 
  

Na základe kontroly prezenčnej listiny skonštatovala uznášaniaschopnosť AS TU, ktorý 
pristúpil k voľbe svojich pracovných orgánov. AS TU prijal nasledovné uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 12R-1/17122015 
 AS TU ustanovuje za predsedu volebnej komisie 12. riadneho zasadnutia dr. Manáka a za 
členov volebnej komisie, ktorí budú pôsobiť zároveň ako skrutátori 12. riadneho zasadnutia AS TU, za 
zamestnaneckú časť dr. Pokorného a za študentskú časť Bc. Kabátovú.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní:  28 
Za:  28       
Proti:    0      
Zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
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Uznesenie AS TU 12R-2/17122015 
 AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie 12. riadneho zasadnutia AS TU doc. 
Hladkého, za členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť prof. Dianišku a za študentskú časť 
Lukáša Miňa.  
  
Hlasovanie: 
Prítomní:        30 
za:           29           
proti:              0      
zdržal sa:         0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené (jeden člen 
nehlasoval). 
 
Uznesenie AS TU 12R-3/17122015 
 AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice z 12. riadneho zasadnutia AS TU dr. Rusnáka 
a Bc. Štiglicovú.                             
 
Hlasovanie: 
Prítomní:        30 
za:           30           
proti:              0      
zdržal sa:         0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 AS TU následne prešiel k schvaľovaniu programu. Predsedníčka AS TU uviedla, že na voľbu 
podpredsedu AS TU za študentskú časť je potrebná ¾-nová väčšina všetkých členov, teda 31 členov. 
Na základe kontroly prezenčnej listiny skonštatovala v danom čase 30 členov. Z tohto dôvodu navrhla 
presunúť uvedený bod ako bod č. 5.  
AS TU prešiel k hlasovaniu a prijal uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 12R-4/17122015 
 AS TU schvaľuje program 12. riadneho zasadnutia nasledovne: 

1. Otvorenie.  
2. Kontrola uznesení AS TU. 
3. Dodatok č. 1 k Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave. 
4. Zmena Študijného poriadku Právnickej fakulty TU v Trnave. 
5. Voľba podpredsedu AS TU za študentskú časť AS TU. 
6. Rôzne. 

 
Hlasovanie:   
Prítomní:        30 
Za:             30 
Proti:              0       
Zdržal sa:        0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 
Bod 2 – Kontrola uznesení AS TU 
 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo potrebné 
kontrolovať.  

 
 

Bod 3 - Dodatok č. 1 k Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave  
 

AS TU sa v rámci ďalšieho bodu rokovania zaoberal návrhom dodatku k štatútu Trnavskej 
univerzity v Trnave (ďalej len „dodatok“).  
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Predsedníčka AS TU informovala, že členom AS TU bolo zaslané nové znenie návrhu 

dodatku. Podotkla, že jej neboli doručené žiadne pozmeňovacie návrhy ani pripomienky. Vyzvala 
rektora TU ako predkladateľa, aby zdôvodnil predložený návrh.  

 
Rektor univerzity uviedol, že opätovne predložil modifikovaný návrh, pričom jeho podobu 

konzultoval s členmi AS TU. Spracoval nový návrh, ktorý by sa stretol s predstavou AS TU, odstránil 
veci, ktoré by prekážali jeho schváleniu.  
 
Zmeny a doplnenia v rámci návrhu:  

1. Tvorba, zloženie a fungovanie poradných orgánov rektora – v predchádzajúcom návrhu 
požadoval schválenie konkrétnej funkcie v rámci zloženia členstva v grémiu rektora TU. Zákon 
o vysokých školách umožňuje rektorovi zložiť svoje poradné orgány tak, ako uzná za vhodné 
a aby fungovali a disponovať právomocou meniť orgány v priebehu času, aby mohol zohľadniť 
požiadavky univerzity v dôsledku rôznych zmien, keďže nesie zodpovednosť za ich fungovanie. 
V návrhu je uplatňovaný princíp, ktoré podstatou sú garantované funkcie, z ktorých vyplýva 
povinnosť byť súčasťou poradných orgánov (prorektori, dekani) a navyše právomoc rektora 
dočasne vymenovať a odvolávať ďalšie osoby, ktoré sa osobitne podieľajú na činnosti 
univerzity a rektor ich účasťou zabezpečí efektívne fungovanie daného orgánu. Nezmení sa 
pomer hlasov pri hlasovaní na zasadnutí Kolégia rektora TU vo vzťahu univerzity k fakultám.  

2. Vytvorenie Študentskej rady ako poradného orgánu rektora TU – občianske združenie by malo 
mat prepojenie na študentskú radu ako poradného orgánu TU. Fungovanie a podstatu tohto 
orgánu priblížil rektor na predchádzajúcom rokovaní AS TU, pričom zmenou je, že Študentskú 
radu vymenúva rektor po schválení AS TU.  

3. Text štatútu týkajúci sa školného – zmenou sa odstráni limit školného, ktorý spôsobuje 
dlhodobé administratívne a ekonomické problémy.  

Rektor uviedol, že uvedené zmeny prerokoval na úrovni ministerstva, v tomto schválenom znení by ho 
bez problémov zaregistrovali.  
 

Následne predsedníčka AS TU otvorila diskusiu. V rámci nej sa dr. Varga prihlásil s 
technickou pripomienkou v budúcnosti predkladať popri návrhu materiálu aj osobitný materiál, 
v ktorom by boli graficky vyznačené zmeny v porovnaní s pôvodným materiálom, čo by bolo 
prehľadnejšie.  Ďalej sa vyjadril k zneniu čl. 14 ods. 2 dodatku – v rámci orgánov môžu byť menované 
rektorom aj iné osoby, avšak nie je špecifikované, či musia alebo nemusia byť v pracovnoprávnom 
pomere s univerzitou. Rektor univerzity reagoval, že by sa dalo uvažovať s tým, že by tam bola 
zapracovaná zmienka, že osoba musí byť v pracovnoprávnom pomere s univerzitou, avšak nevie 
ovplyvniť,  či nenastane situácia, kedy by sa vyskytla osoba, ktorá by mohla napomôcť činnosti 
univerzity a pritom by nebola v pracovnoprávnom pomere s univerzitou. V štatúte sa nezvykne 
obmedzovať takýto okruh osôb, je to o zodpovednosti za výsledky v rámci činnosti daného orgánu. 
Rektor by ponechal formuláciu tak, ako bola predložená, pretože on sám nesie zodpovednosť za 
zloženie týchto orgánov, a teda v prípade, ak by nebola účasť takejto osoby nápomocná alebo 
efektívna, mohol by ju odvolať. Nevidí dôvod na zužovanie právomoci daných orgánov.  
 

Keďže sa do diskusie ďalej nikto nezapojil, bola ukončená a AS TU prešiel k hlasovaniu 
o prijatiu uznesenia:  

 
Uznesenie AS TU 12R-5/17122015 

AS TU schvaľuje Dodatok č. 1 k Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:      30 
za:         26          
proti:            0      
zdržal sa:       4  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou schválené.  
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Bod 4 - Zmena Študijného poriadku Právnickej fakulty TU v Trnave 
 
 V súvislosti s § 33 ods. 5 zákona o vysokých školách študijný poriadok fakulty podlieha 
schváleniu AS verejnej vysokej školy. Predsedníčka AS TU uviedla, že návrh zmeny študijného 
poriadku PrF TU bol doručený členom AS TU elektronicky. Zároveň privítala dr. Korpáša, prodekana 
PrF TU, ktorý v zastúpení dekanky PrF TU ako predkladateľky zdôvodní predložený návrh. Dr. 
Korpáš prítomným priblížil novelu študijného poriadku PrF TU, pričom uviedol, že zmeny sa týkajú 
predovšetkým novelizovanej úpravy podmienok postupu a zápisu v jednotlivých stupňoch štúdia na 
PrF TU. 
 
 Predsedníčka AS TU informovala, že členom AS TU zaslala pozmeňujúce pripomienky 
obsahového a formálneho charakteru. Dr. Korpáš uviedol, že s uvedenými pripomienkami fakulta 
súhlasí. Predsedníčka AS TU informovala, že žiadne ďalšie pozmeňujúce návrhy alebo pripomienky 
jej neboli doručené.  
 
 Následne bola otvorená diskusia, v rámci ktorej sa však o slovo nik neprihlásil, preto ju 
predsedníčka AS TU uzavrela. AS TU prešiel k hlasovaniu: 
 
Uznesenie AS TU 12R-6/17122015 

AS TU schvaľuje obsahovú pripomienku k novele Študijného poriadku Právnickej fakulty TU 
v Trnave: Text čl. II znie: „Tento dodatok č. 1 k Študijnému poriadku Trnavskej univerzity v Trnave, 
Právnickej fakulty nadobúda platnosť dňom jeho schválenia Akademickým senátom Trnavskej 
univerzity v Trnave a účinnosť 15. februára 2016.“. 
  
Hlasovanie: 
Prítomní:      30 
za:         30           
proti:            0      
zdržal sa:       0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
Uznesenie AS TU 12R-7/17122015 
 AS TU schvaľuje formálne pripomienky k novele Študijného poriadku Právnickej fakulty 
TU v Trnave:  
1. Názov novely a uvádzacia veta znie: „DODATOK Č. 1 K ŠTUDIJNÉMU PORIADKU 
TRNAVSKEJ UNIVERZITY V TRNAVE, PRÁVNICKEJ FAKULTY z o dňa 27. júna 2013, 
ktorý nadobudol účinnosť 1. septembra 2013 
 

Akademický senát Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty sa podľa § 27 ods. 1 
písm. a) a § 33 ods. 3 písm. a) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na návrh dekana Trnavskej univerzity v Trnave, 
Právnickej fakulty uzniesol na tomto dodatku k Študijnému poriadku Trnavskej univerzity v Trnave, 
Právnickej fakulty:“. 
2. Text bodov 1. – 6. „V čl. 15“ sa mení na „Čl. 15“. 
3. Prvá veta za podpismi funkcionárov sa mení nasledovne: „Tento dodatok č. 1 k Študijnému 
poriadku Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty bol schválený uznesením Akademického 
senátu Trnavskej univerzity v Trnave č. ................. dňa 17. decembra 2015.“ 
4. Druhá veta za podpismi funkcionárov sa mení nasledovne: „Tento dodatok č. 1 k Študijnému 
poriadku Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty bol zverejnený na úradnej výveske a na 
webovom sídle Právnickej fakulty Trnavskej univerzity v Trnave dňa 17. decembra 2015.“ 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:      30 
za:         30           
proti:            0      
zdržal sa:       0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
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Uznesenie AS TU 12R-8/17122015 

AS TU schvaľuje Dodatok č. 1 k Študijnému poriadku Právnickej fakulty TU v Trnave zo dňa 
27. júna 2013, ktorý nadobudol účinnosť 1. septembra 2013 v znení pozmeňujúcich pripomienok. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:      30 
za:         30          
proti:            0      
zdržal sa:       0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
 
Bod 5 – Voľba podpredsedu AS TU za študentskú časť AS TU.  
 

Predsedníčka AS TU konštatovala na základe prezencie, že vzhľadom na nedostatočný počet 
prítomných členov potrebný pre realizáciu voľby podpredsedu AS TU za študentskú časť, bude 
uvedený bod programu zaradený na najbližšie zasadnutie AS TU.  
 
Bod 6 – Rôzne 
 

V rámci bodu Rôzne predsedníčka AS TU informovala o zasadnutí predsedníctva AS TU dňa 
17. decembra 2015, ktoré sa zaoberalo prípravou programu 12. riadneho zasadnutia AS TU. 

 
  Predsedníčka AS TU uviedla, že prof. Held ako zástupca AS TU v SR TU, nie je prítomný na 
zasadnutí, preto nemôže informovať o zasadnutí SR TU.   
 
 Bc. Kabátová, ktorá je zástupkyňou AS TU v Študentskej rade vysokých škôl, informovala 
o jej zasadnutí. ŠRVŠ sa počas svojho zasadnutia v dňoch 11. – 13. 12. 2015 uzniesla, že sa nevyjadrí 
k metodike rozpisu dotácii pre verejné vysoké školy z dôvodu, že v minulosti ministerstvo školstva 
nezapracovalo pripomienky reprezentácii vysokých škôl. 
   
  Predsedníčka AS TU poprosila dr. Vargu ako zástupcu AS TU v Rade vysokých škôl (ďalej 
len „RVŠ“), aby informoval o zasadnutí RVŠ. Dr. Varga uviedol, že sa zúčastnil na zasadnutí 
predsedníctva RVŠ v Banskej Bystrici dňa 30. 11. 2015, pričom predsedníctvo rokovalo o návrhu 
metodiky prerozdeľovania financií pre vysoké školy. V konečnom dôsledku vyjadrili názor, že sa 
k metodike nebudú vyjadrovať, pretože doposiaľ ministerstvo nezohľadnilo žiadne pripomienky, ktoré 
RVŠ predkladalo.  
 
 Rektor TU v rámci tohto bodu informoval o zasadnutí Slovenskej rektorskej konferencie 
(ďalej len „SRK“), ako i o spoločnom zasadnutí SRK a Českej konferencie rektorov. Uviedol, že 
okrem iného SRK vyjadrila protest voči sume finančných prostriedkov pridelených vysokým školám 
zo štátneho rozpočtu. Informoval, že Predsedníctvo SRK, ktorého je členom, rokovalo v tejto veci aj 
s predsedom vlády SR, ktorý prisľúbil zvýšenie poskytnutých prostriedkov pre potreby internátov 
vysokých škôl.  Ďalej informoval, že ako viceprezident SRK bol poverený riešením korekcií 
eurofondov jednotlivých vysokých škôl a priblížil súčasnú situáciu.  
   
  Prof. Gerát sa do diskusie zapojil s otázkou, či sú nové informácie o zlučovaní trnavských 
univerzít. Rektor uviedol, že sa môže táto otázka otvoriť po voľbách, ktoré sa uskutočnia v marci 
budúceho roku. Pripomenul priebeh danej problematiky, pričom uviedol, že uznesenie vlády SR 
formulovalo úlohu zaoberať sa iba možnosťami zlúčenia, neukladalo povinnosť vykonať zlúčenie. 
Predmetné uznesenie bolo splnené. Pripustil možnosť, že v budúcnosti by sa otázka mohla znovu 
otvoriť, ak sa vyskytne iniciátor, avšak bude sa snažiť, aby nikdy neprišlo k rozhodnutiu.  
 
  Doc. Jurčová sa v rámci diskusie spýtala, či by bolo možné zo strany vedenia TU dodať AS 
TU správu o činnosti projektového oddelenia a celkovej projektovej činnosti univerzity, zaujímali by 
ju možnosti a spôsob podpory projektov zo strany projektového oddelenia rektorátu TU.  Zaujímala by 
ju aj činnosť centra jazykov. 
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  Rektor TU uviedol, že projektové oddelenie sa zaoberá veľkými infraštruktúrnymi projektmi 
a ich administráciou. Požiadal doc. Jurčovú, aby formulovala konkrétne otázky a oblasti záujmu, aby 
následná správa bola  uspokojujúca.  
  Prorektor Majdan – súčasné projektové oddelenie je kreované najmä pre potreby 
celouniverzitných štrukturálnych projektov. Projekty, ktoré vytvára a podáva fakulta, sú v jej 
pôsobnosti, čiže aj hospodári s peniazmi z projektu, nie je preto vhodné, aby ho administrovalo 
rektorátne pracovisko. Vie si predstaviť možnosť pomoci a spolupráce zo strany projektového 
oddelenia v oblasti informovania o zverejňovaní výziev k podávaniu projektov.  
  Doc. Jurčová – zaujíma sa takisto o vedecké projekty. Projekty by sa mohli podávať zo strany 
rektorátneho projektového oddelenia v prípadoch, keď subjektom, ktorý projekt podáva je univerzita.   
  Prorektor, doc.  Majdan – žiadateľom, resp. podávateľom projektu je vždy univerzita, teda 
rektor ako štatutárny zástupca, pričom vykonávateľom grantu je vždy fakulta, pretože prostriedky 
z projektu sú vždy účelovo viazané.  
  Prorektor, prof. Rábik – z oblasti vedeckých projektov určite vie správu kedykoľvek pripraviť. 
V rámci vedeckej činnosti má predstavu pravidelných stretnutí s prodekanmi pre vedu na jednotlivých 
fakultách, čím budú v užšom kontakte a môžu tak hľadať možnosti výziev a spolupráce v oblasti 
vedeckej a projektovej činnosti na univerzite. Na najbližšie zasadnutie AS TU je ochotný v prípade 
záujmu pripraviť prehľad realizovaných projektov.  
  Prof. Démuth – má svoje skúsenosti s projektmi a projektovým oddelením. Zaujímalo by ho, 
ako bude činnosť oddelenia pokračovať počas funkčného obdobia nového prorektora pre rozvoj. Pri 
realizácii projektov sa doposiaľ postupovalo tak, že fakulty vytvorili projekt, teda museli prísť 
s konceptom, spôsobom formulovania požiadaviek a aktivít, následne ho podali a projektové oddelenie 
zabezpečovalo centrálne účtovanie položiek v projekte. Pre potreby verejného obstarávania bola 
oslovená externá firma, ktorá pomáhala s podávaním projektu. Z tohto dôvodu chce poznať predstavu 
vedenia univerzity o ďalšej činnosti oddelenia, pretože, podľa jeho názoru, nemá kapacity na 
vytváranie a riadenie projektov v pôsobnosti jediného oddelenia. Bolo by podľa neho vhodné, aby na 
najbližšom zasadnutí vedenie TU predstavilo svoju koncepciu a predstavu rozvoja projektovej činnosti 
univerzity.  
  Doc. Botek – podľa neho je podávanie špecifických projektov výsostnou záležitosťou fakúlt, 
pretože ide o špecializované projekty z oblasti jednotlivých odborov a oblastí špecializácie, ktorým sa 
venujú konkrétni ľudia na daných fakultách, jedna osoba, resp. oddelenie nemôže rozumieť všetkým 
oblastiam špecializácie v rámci celej univerzity.  
  Prorektorka, Ing. Peterková, sa vyjadrila k činnosti centra jazykov. Uviedla, že v súčasnosti 
pracuje na jej analýze, čiže predloží a poskytne informácie po jej spracovaní. 
  Rektor TU uviedol, že projektová a rozvojová činnosť univerzity je tak ako ostatné oblasti 
pôsobnosti univerzity súčasťou pripravovaného materiálu Koncepcie rozvoja TU na roky 2015 – 2019, 
ktorá bude dokončená začiatkom nasledujúceho roka. Po zostavení tohto materiálu, bude poskytnutý 
členom AS TU a o prípadných otázkach alebo podnetoch môžu naďalej diskutovať.    
 
  Mgr. Dudáková v rámci diskusie pripomenula problém s chýbajúcim internetom v 
študentskom domove. Prorektor, doc. Majdan, uviedol, že nastali legislatívne obmedzenia a zdržania, 
avšak podľa posledných informácií je asi 70 % izieb pokrytých a zvyšok je v procese. 
 
  Lukáš Miňo sa prihlásil do diskusie, pretože počul o zvyšovaní poplatku za ubytovanie 
v študentskom domov na 95 €, preto sa zaujímal, či je táto informácia pravdivá. Prorektorka, Ing. 
Peterková, uviedla, že spolu s riaditeľom a referentkou študentského domova ešte len plánujú rokovať 
o podobe vyhlášky o ubytovaní pre nový akademický rok až začiatkom roku 2016, preto považuje túto 
informáciu za nepravdivú. Po spracovaní bude predložená vyhláška o ubytovaní AS TU, ku ktorej sa 
môžu následne vyjadriť.  
   
  Ďalším podnetom Lukáša Miňa bolo riešenie neadekvátnych podmienok výučby v budove 
Adalbertina. Doc. Botek ako vyučujúci a člen Kolégia dekana FZaSP TU informoval, že táto téma 
bola na fakulte niekoľkokrát otvorená, myslí si, že je treba sa obrátiť na vedenie fakulty a riešiť tento 
problém na fakultnej úrovni. Prorektor, doc. Majdan, uviedol, že ide o širokospektrálny problém, 
avšak v súčasnosti univerzita rokuje s mestom Trnava ako vlastníkom budovy o jej odpredaji do 
vlastníctva univerzity. Súčasná situácia nasvedčuje tomu, že by budovala mala byť majetkom 
univerzity a až potom bude možné investovať a rekonštruovať uvedené priestory.  
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  Bc. Lukáčiková sa pýtala na možnosti a štádium výstavby auly pre PrF TU. Prorektor, doc. 
Majdan, informoval, že uvedená úloha spolu s otázkou výstavby knižnice PrF TU je súčasťou 
dlhodobého zámeru TU. V súvislosti s možným získaním priestorov v budove Adalbertinum, počítajú 
aj s možnosťou využitia niektorých priestorov pre potreby knižnice PrF TU.  Rektor uviedol, že sa 
neustále v tejto otázke rokuje, v súčasnosti nie je dostatok prostriedkov na výstavbu nových 
priestorov. Snažia sa využiť možnosti získať prostriedky z eurofondov. Bc. Lukáčiková sa pýtala, či 
by sa nedali využiť priestory MTF sídliace vedľa budovy PrF TU. Rektor TU reagoval, že boli tieto 
priestory obhliadnuť spolu s kvestorom univerzity a dospeli k tomu, že nie sú vhodné ako univerzitné 
priestory z dispozičného hľadiska  i technického stavu budovy. Doc. Jurčová sa pripojila s návrhom na 
využitie bývalého kina, na čo reagoval kvestor TU, že kino je takisto dispozične aj technicky v 
nevyhovujúcom stave.  
 
  Keďže nik z prítomných členov AS TU nemal ďalšie námety do diskusie, predsedníčka AS 
TU poďakovala prítomným za ich účasť na 12. riadnom zasadnutí AS TU a rokovanie ukončila. 
 

 
V Trnave, 17. decembra 2015 

 
 
 
 
 
Schválil:                        prof. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., predsedníčka AS TU  
  
                                                                   
  
Overili:                          PhDr. Peter Rusnák, PhD., člen AS TU  
  
  
  
                                       Bc. Alica Štiglicová, členka AS TU   
  
 
 
Spracovala:                    Bc. Lívia Macášková, tajomníčka AS TU  


